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Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nem emelkedik a könyvtári támogatás 2002 óta?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller Istvánhoz, a Nemzeti Kulturális Őrökség
Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Nyilatkozataiból, bizottsági megnyilvánulásaiból úgy érzékeltem, hogy Őn kiemelt
fontosságúnak tartja a helyi művelődés terepeit . Sajnos azonban úgy tűnik, hogy Őn mégis
inkább csak a látványos sikerekre, a nagyobb érdekérvényesítő képességekkel rendelkező
művészei ágakkal való megállapodásokra törekszik, közben megfeledkezni látszik a vidéki
lakosság művelődési lehetőségeinek javításáról, de legalább szinten tartásáról .

Ezt a vélekedést támasztja alá, hogy sem 2003-ban, sem 2004-ben nem emelkedett a fenti
célra szánt összeg. Nyilvánvaló, hogy ilyen körülmények között a feladat szinten tartása sem
képzelhető el. Kérdezem ezért, a Miniszter urat, hogy miért nem emelkedik a könyvtári
támogatás 2002 óta? Mit kíván tenni annak érdekében, hogy feladat ellátása legalább szinten
tartható legyen?
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